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Από το υπ’ αριθ. 4/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 70/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Διαπίστωση υπέρ της αναγκαιότητας πρόσληψης εποχιακού 
προσωπικού για την αντιμετώπιση πρόσκαιρων αναγκών έτους 
2011 των δημοτικών υπηρεσιών. 

 
         Σήμερα 7 Φεβρουαρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-2-2011 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  40 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Κ. 
Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. 
Τσαπαρόπουλος, 18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. 
Κορωνάς, 21)Κ. Συμεωνίδης, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 
24)Κ. Κουτσαντάς, 25)Λ. Τσαβδαρίδης, 26)Α. Νεστορόπουλος, 
27)Α. Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Α. Βεσυρόπουλος, 30)Β. 
Γιαννουλάκης, 31)Χ. Τσιούντας, 32)Ε. Γουναράς, 33)Γ. Σουμπέκας, 
34)Κ. Παναγιωτίδης, 35)Δ. Γκέκα, 36)Α. Παπαδόπουλος, 37)Σ. 
Κουμτσίδης, 38)Ι. Σοφρόνωφ, 39)Γ. Ορφανίδης, 40)Χ. Σαββαϊδου. 

Λ. Πουλασουχίδης, 

 
Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Σ. Κρομμύδας, Σ. Μισοκέφαλος, Α. 
Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. 
Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου. 
 
 
 
 
 

Κ. Καπανίδης 

 
Σημείωση:  
1) Κατά τη συζήτηση επί εκτάκτου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Α. 
Νεστορόπουλος, Γ. Ορφανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 59/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Α. Νεστορόπουλος, Γ. 
Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 61/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 

 
 



  
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 13ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 2-2-2011 εισηγητικό σημείωμα του 
αναπληρωτή Δημάρχου Κων/νου Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

Με τις διατάξεις του αρθρ.206 του ν.3584/07 προβλέπεται η δυνατότητα 
πρόσληψης προσωπικού για την αντιμετώπιση κατεπειγουσών ή εποχιακών ή 
πρόσκαιρων αναγκών με σχέση εργασίας ορισμένου χρόνου της οποίας η διάρκεια 
δεν υπερβαίνει τους δύο (2) μήνες μέσα  σε συνολικό διάστημα δώδεκα (12) μηνών. 
(Ο υπολογισμός του δωδεκαμήνου γίνεται με αφετηρία το τέλος της απασχόλησης για 
την οποία ο υποψήφιος πρόκειται να προσληφθεί και προς τα πίσω σύμφωνα με την 
παρ. 2 του αρθρ. 21 του ν. 2190/94).Παράταση ή σύναψη νέας σύμβασης μέσα στο 
ανωτέρω δωδεκάμηνο διάστημα ή μετατροπή της σύμβασης  σε αορίστου χρόνου 
είναι αυτοδικαίως άκυρες. Ο φορέας που διενεργεί την πρόσληψη αποστέλλει τον 
πίνακα των προσληπτέων κάθε φορά στο ΑΣΕΠ, καθώς και όλους τους πίνακες 
προσληπτέων κάθε έτους, το αργότερο μέχρι την 31η Ιανουαρίου του επόμενου έτους. 
Το ΑΣΕΠ διενεργεί έλεγχο για τη συνδρομή των όρων πρόσληψης της παρούσας 
περίπτωσης. Εάν κατά τον έλεγχο διαπιστωθεί ότι απασχολείται ή απασχολήθηκε 
προσωπικό κατά παράβαση των ανωτέρω διατάξεων, εφαρμόζεται η παρ. 15 του 
αρθρ. 21 του ν. 2190/94, όπως συμπληρώθηκε και ισχύει με την παρ. 7 του αρθρ. 5 
του ν. 2527/97 (παύση του παρανόμως απασχοληθέντος προσωπικού και 
καταλογισμός των αποδοχών του σε βάρος των διενεργούντων την πρόσληψή του). 
 Με την αρ. 31575/13-9-99  εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α.,  προβλέπεται ότι για 
την πρόσληψη του πιο πάνω προσωπικού για 2 μήνες η ακολουθούμενη διαδικασία 
είναι : 
 Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, με την οποία θα διαπιστώνεται η 

αναγκαιότητα της πρόσληψης και η αιτιολόγηση αυτής, οι απαιτούμενοι 
κλάδοι και οι ειδικότητες του προσωπικού που πρόκειται να προσληφθεί και 
η διάρκεια της σύμβασης (μέχρι δύο μήνες). 

 Απόφαση του αρμόδιου προς διορισμό οργάνου με την οποία προσλαμβάνεται 
το αναγκαίο προσωπικό σύμφωνα με την πιο πάνω απόφαση του Δ.Σ. 
λαμβανομένων υπόψη και των ειδικών τυπικών προσόντων που 
προβλέπονται από τις ειδικές διατάξεις για το σκοπό αυτό. 

 Με το άρθρο 7 του Ο.Ε.Υ. του Δήμου μας (ΦΕΚ 1767/Β΄/25-8-2009) 
προβλέπεται η σύσταση ογδόντα (80) θέσεων προσωπικού με σχέση εργασίας 
Ι.Δ.Ο.Χ. διαφόρων ειδικοτήτων.  
        Προκειμένου να αντιμετωπισθούν οι κατεπείγουσες πρόσκαιρες ανάγκες 
λειτουργίας των υπηρεσιών του Δήμου μας, υπάρχει αναγκαιότητα 
επικαιροποίησης της υπ΄αριθ. 786/2010 απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου, για 
την πρόσληψη εποχιακού προσωπικού προκειμένου να αντιμετώπιστουν οι 
δυσμενείς καιρικές συνθήκες(χιονοπτώσεις), με σχέση εργασίας ιδιωτικού 
δικαίου ορισμένου χρόνου (2 μηνών) ως εξής: 

Ειδικότητα Αρ. ατόμων Χρον. διάρκεια 
Χειριστής Πολυμηχανήματος 1 2  μήνες 
Οδηγός Λεωφορείου (για μεταφορά εργατών)  1 2  μήνες 
Εργάτης Καθαριότητας 1 2  μήνες 

Στον προϋπολογισμό του Δήμου μας τρ. έτους στον ΚΑ 20/6041.001 με τίτλο 
"τακτικές αποδοχές εκτάκτου προσωπικού" υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού € 
45.000,00  για την πρόσληψη εποχιακού προσωπικού. 

Σύμφωνα με την από  2-2-2011 βεβαίωση του Διευθυντή Οικονομικού του 
Δήμου μας οι ανωτέρω πιστώσεις έχουν εξασφαλισθεί και πρόκειται να διατεθούν για 
τη μισθοδοσία του πιο πάνω προσωπικού.  



            Ύστερα από τα πιο πάνω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη πρόσληψης του πιο πάνω προσωπικού με σχέση 
εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου (2 μηνών) για την αντιμετώπιση 
πρόσκαιρων αναγκών  των δημοτικών υπηρεσιών. 

           
 
 
 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Πρόκειται για δίμηνα. Ήταν μία απόφαση η οποία είχε παρθεί και 

στην προηγούμενη θητεία. Δεν μπόρεσε να υλοποιηθεί τον τελευταίο μήνα, γιατί από 
τη μία έχουμε το πρόβλημα της μεταφορά των εργατών και πρόβλημα μεταφοράς των 
ΑΜΕΑ και από την άλλη περιμέναμε τα χιόνια και υπήρχε θέμα με τον χειριστή του 
πολυμηχανήματος. Βέβαια και 20 να ήταν οι εργάτες καθαριότητας δεν θα φτάνανε. 
Έχουμε τεράστια προβλήματα και στον ενιαίο Δήμο πια. Οι Δήμαρχοι που θήτευσαν  
ξέρουν  πως ήταν οι σχέσεις εργασίας με αυτούς που εργαζόταν στην καθαριότητα 
και έχουμε μείνει χωρίς προσωπικό καθαριότητας. Υπάρχει τεράστιο θέμα και πρέπει 
να έρθει και απόφαση για νέα δίμηνα ώστε να καλυφθούν και αυτές οι ανάγκες. 
 Πρόεδρος: Τοποθετήσεις.  
 Τσαβδαρίδης: Εγώ έχω ακούσει κατ’ επανάληψη από τον αρμόδιο 
αντιδήμαρχο καθαριότητας ότι υπάρχει έλλειψη προσωπικού ειδικά στην 
καθαριότητα και βλέπουμε και την κατάντια της πόλης στο θέμα της καθαριότητας. 
Γιατί να μην προβλέψουμε και δεύτερο και τρίτο εργάτη καθαριότητας κα Δήμαρχε; 
Ένας μόνο τι ανάγκες θα καλύψει; Νομίζω ότι περισσότεροι χρειάζονται. Αυτό το 
πρώτο διάστημα που ο Δήμος έχει τεράστιο πρόβλημα με την καθαριότητα. Τα 
χρονικά περιθώρια είναι περιορισμένα, είπε σήμερα ο Αντιδήμαρχος, ότι μέχρι 
τριάντα έκτου πρέπει να τρέξουμε. Να κόψουμε από αλλού και να πάμε στο θέμα της 
καθαριότητας. Να πάμε την πόλη σε ένα επίπεδο καλό και από κει και πέρα η 
διατήρηση νομίζω είναι πιο εύκολη. Προβλέψτε και περισσότερα άτομα, ας είναι 
τρεις, ας είναι τέσσερις οι εργάτες. Όχι ότι πάλι θα λύσουνε το πρόβλημα, αλλά θα 
δημιουργήσουνε τις προϋποθέσεις εκείνες, ώστε να πάμε στο θέμα της καθαριότητας. 
Το έχουμε όλοι πει προεκλογικά και έχουμε διαπιστώσει ότι είναι το νούμερο ένα 
πρόβλημα της πόλης, όλοι ενδιαφερόμαστε και να το δείξουμε και στην πράξη. Το 
πάρουμε έναν εργάτη καθαριότητας δεν λέει τίποτα αυτό. Αυτά τα δίμηνα σιγά-σιγά 
να τα εξαλείψουμε γιατί εύλογα δημιουργείτε και η πεποίθηση στον κόσμο ότι δεν 
υπάρχει αξιοκρατία. Τουλάχιστον να τα κάνουμε 6μηνα , να υπάρχουν προβλέψεις 
στον προϋπολογισμό για 6μηνα, να βάλουμε ΑΣΕΠ, και να υπάρχει και μία συνέχεια 
στον εργάτη. Όταν έρχεται για  ένα δίμηνο σε πολύ λίγο θα φύγει. Χάνουμε και από 
την εμπειρία του και χάνουμε πολλά πράγματα. Ας το δούμε αυτό σε ένα βάθος 
χρόνου, να βάλουμε ένα πρόγραμμα και να αφήσουμε αυτά τα δίμηνα επιτέλους, 
γιατί έτσι βοά η πόλη ότι παίζετε πολιτική. Για να βάλουμε και κανόνες διαφάνειας 
να πούμε σε ένα βάθος χρόνου ότι εξαλείφουμε τα δίμηνα, εξαλείφουμε τα 6μηνα, 
και να ξέρει αυτός που θα έρθει να εργασθεί ότι θα έχει και ένα χρονικό περιθώριο 
μπροστά του να  μπορέσει να δουλέψει με όρεξη.  
 Δήμαρχος: Έχετε απόλυτο δίκιο και δεν θα διαφωνήσω. Το πρόβλημα είναι 
τεράστιο. Είναι και η άλλη πλευρά του νομίσματος όμως. Όταν έχεις τρεις θέσεις και 
μάλιστα μία θέση για εργάτη, που δεν έχει συγκεκριμένα προσόντα, και έρχονται 
διακόσιες αιτήσεις σήμερα γίνεται δυσχερής η θέση μας. Υπάρχει και μία άλλη 
παράμετρος την οποία πρέπει να θέσω υπόψη σας γιατί είμαστε σε μία νέα 
πραγματικότητα. Εάν η Οικονομική Υπηρεσία δεν δώσει το πράσινο φως  για να 
πάρουμε κάποιους ανθρώπους να προχωρήσουν αυτά, δεν μπορούμε να το κάνουμε 
γιατί δεν θα έχουμε να τους πληρώσουμε.  Βέβαια έχουμε ζητήσει από την 



Οικονομική Υπηρεσία να δει πως μπορούμε να ενισχύσουμε αυτό το κομμάτι. Θα 
συμφωνήσουμε απόλυτα μαζί σας, υπάρχει πολύ μεγάλη ανάγκη, το βιώνει ο κάθε 
αντιδήμαρχος που θητεύει σ’ αυτό το πόστο. Υπάρχει μεγάλη ανάγκη αλλά υπάρχει 
και η οικονομική δυσχέρεια . Μακάρι να έχουμε το πράσινο φως από την υπηρεσία  
και να έρθει εδώ θέμα να πάρουμε με ΑΣΕΠ περισσότερους ανθρώπους και για 
περισσότερο διάστημα.  
 
 
 
 
 Μωϋσιάδης: Η αλήθεια είναι ότι έχουμε ένα πολυμηχάνημα αλλά δυστυχώς  
δεν έχουμε τον απαραίτητο οδηγό. Θεωρώ ότι είναι απαραίτητος ο συγκεκριμένος 
οδηγός. Έχουμε ένα πολύ όμορφο μηχάνημα και δεν έχουμε οδηγό. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 2-2-2011 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου Κ. Βοργιαζίδη. 
2.- Την αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού προκειμένου να 
αντιμετωπισθούν πρόσκαιρες ανάγκες λειτουργίας των υπηρεσιών του Δήμου μας, οι 
οποίες αφορούν ειδικότερα στην αντιμετώπιση δυσμενών καιρικών συνθηκών 
(χιονοπτώσεις).  
3.- Ότι στον Ο.Ε.Υ. του Δήμου μας (Φ.Ε.Κ. 1767/Β΄/25-8-10) προβλέπεται η 
σύσταση (80) θέσεων προσωπικού με σχέση εργασίας ΙΔΟΧ διαφόρων ειδικοτήτων. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2010 και στους Κ.Α. 20/6041.001 
«Τακτικές αποδοχές εκτάκτου προσωπικού», 20/6041.002 «Εξοδα κίνησης» και 
20/6054 «Εργοδοτικές εισφορές» υπάρχουν γραμμένες οι σχετικές πιστώσεις. 
5.- Την από 2-2-2011 βεβαίωση του Δ/ντή Οικονομικού του Δήμου, σύμφωνα με την 
οποία οι παραπάνω πιστώσεις έχουν εξασφαλισθεί και πρόκειται να διατεθούν για τη 
μισθοδοσία του εν λόγω προσωπικού. 
6.- Τις διατάξεις  του άρθρου 65 του Ν. 3852/10 της παρ. 4 του άρθρου 20 του Ν. 
2738/99 (Φ.Ε.Κ. 180Α΄/9-9-99) με τις οποίες συμπληρώνονται εκείνες της παρ. 2 του 
άρθρου 14 του Ν. 2190/94, της αρ. 31575/13-9-99 εγκυκλίου του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α., τις 
διατάξεις καθώς και της αριθ. 37/68829/2-12-10 εγκυκλίου του ΥΠ.ΕΣ.Α.Η.Δ. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Διαπιστώνει την αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού με σχέση 
εργασίας Ιδιωτικού Δικαίου Ορισμένου Χρόνου (2 μηνών), προκειμένου να 
αντιμετωπισθούν πρόσκαιρες ανάγκες λειτουργίας των υπηρεσιών του Δήμου 
Βέροιας και ειδικότερα για την αντιμετώπιση προβλημάτων λόγω των δυσχερών 
καιρικών συνθηκών (χιονοπτώσεις), ως εξής: 

  
Ειδικότητα Αρ. ατόμων Χρον. Διάρκεια 

Χειριστής πολυμηχανήματος 1 2 μήνες 

Οδηγός λεωφορείου (για μεταφορά εργατών) 1 2 μήνες 

Εργάτης Καθαριότητας 1 2 μήνες 

 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  70/ 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Σ.  Κρομμύδας  
Ν.  Τσιαμήτρος  Σ.  Μισοκέφαλος  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Α. Πέτρου  
Τ. Χατζηαθανασίου  Η. Μπατσαράς  
Θ. Αγγελίνας  Σ. Ρίσσου  
Κ. Βοργιαζίδης  Γ. Οικονόμου  
Ν. Μωυσιάδης  Ι. Χειμώνας  
Χ. Κούτρας  Χ. Τσανασίδης  
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου  Ν. Αγγέλου  
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας 
Ε. Γουναράς 
Γ. Σουμπέκας 
Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Ορφανίδης 
Χ. Σαββαϊδου 

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  10-2-2011 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


